

啟德郵輪碼頭免費接駁專車安排時間表

Free Shuttle Transfer Schedule from Kai Tak Cruise Terminal



離船接駁專車 Disembarkation

	週五 Friday (離船 Disembarkation)	週日 Sunday (離船 Disembarkation)
目的地 Destination	藍田港鐵站 Lam Tin MTR Station	藍田港鐵站 Lam Tin MTR Station
系統代碼 Seaware code	(DSMKTLAM5)	(DSMKTLAM1)
發車時間 Bus Departure Time	1800-1900 15 mins interval	0930-1030 15 mins interval

注意事項 Notices:

登車點為啟德郵輪碼頭地下 B 區

Shuttle bus pick up point will be located at Kai Tak Cruise Terminal Arrival Hall Zone B.

所有接駁專車安排均以先到先得形式報名,並設有最高接待限額;本公司建議閣下儘早報名,以免因滿額帶來不便。按供應情況,閣下可最遲於星期四 / 星期六(離船之前一天)下午三時前前往位於船上六樓的岸上遊櫃檯及船票預定中心預定接駁專車的座位。

All shuttle service will be booked on a first-come-first-served basis and have a maximum limit of participating persons. To avoid disappointment, passengers are recommended to reserve shuttle service early. Subject to availability, passengers can reserve scheduled shuttle bus service latest by 1500 hours on Thursday / Saturday (1 day prior to disembarkation) at Shore Excursions Counter onboard located at deck 6.

星夢郵輪集團有權因應運作上的需要及交通情況而更改接駁專車安排。時間如有任何更改,恕不另行通知。

Dream Cruises shall have the right to change the shuttle bus schedule due to operational need or traffic conditions.

Time is subject to change without any further notice.